
Buresø Vandværks generalforsamling 2020.

Torsdag den 27 August 2020 kl. 19.00 på Slagslunde Skole

Referat:

Bina Kanto blev valgt som dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt
Formanden oplæste bestyrelsens beretning, skrevet per den oprindelige dato for 
generalforsamlingen (som blev udskudt grudnet corana-sitautionen), som også kan findes på 
vandværkets hjemmeside. Siden beretningen blev skrevet er der lavet betydelige nødvendige 
renoveringer af ledningsnettet omkring Klokkekildevand for over 700.000 kr.
Regnskab for 2019 samt budgettet for 2020 blev fremlagt og godkendt.
 Indkomne forslag: 

• Det er af en andelshaver (Åge Jonassen) blevet foreslået at opkrævning skal ske via 
betalingsservice. Dette er allerede blevet igangsat af bestyrelsen.  

• Forslag fra bestyrelsen om ekstra opkrævning de næste 5 (jf hjemmesiden) år blev 
enstemmigt vedtaget. Grunden er planlagte yderligere renoveringer af ledningsnettet (bla 
udskiftning af 60 år gamle jernrør, samt ekstra målere for at hjælpe med at identificere 
tab i ledningsnettet). Der gøres opmærksom på at ekstra betalingen på 850 kr for 2021 
bliver modregnet de 500 kr der fejlagtigt blev opkrævet for meget for 2020, så der kun 
skal betales 350 kr ekstra i 2021.

 Tommy Paulsen og Per Nielsen var på valg og blev begge genvalgt.

Desuden blev Uffe Patrong og Mette Asmild valgt ind som nye medlemmer af bestyrelsen.
Mht. valg af revisor foreslog Lone i stedet for den nuværende revisor (Søren Høj Rasmussen, 
Reviscan) at vælge en ny revisor der er bekendt med at lave regnskaber for vandværker. 
Bestyrelsen vil identificere to muligheder og derefter udpege en.
Under punktet eventuelt blev der gjort reklame for den nye mail- og sms-service som man kan 
tilmelde sig via vandværkets hjemmeside.


